



李錦記聯乘明閣 · 黑萃凝臻珍饈宴

LEE KUM KEE x MING COURT

TREASURES OF LAND & SEA WITH TRUFFLE XO SAUCE

每位 per person

HK\$1,688

plus 10% service charge

每位可另加港幣488元配三杯侍酒師推薦佳釀

Additional HK\$488 for Three Glasses of Sommelier Selection per person

前菜

李錦記黑松露XO醬玉梨澳洲帶子

Amuse-Bouche

Australian Scallop, Pear, Lee Kum Kee Truffle XO Sauce, Deep-Fried
Laurent Perrier, La Cuvée, Tour-Sur-Marne, France, N.V.

明閣兩小碟

至尊蜜汁叉燒 · 鵝肝醬多士鳳梨乳豬件

Ming Court Appetiser Duo

Supreme Pork Loin, Honey, Barbecued
Sliced Suckling Pig, Pineapple, Toast, Foie Gras Pâté, Roasted

鮑魚關東刺參松茸清燉海中寶

Australian Greenlip Abalone, Kanto Sea Cucumber, Fresh Sea Whelk, Conpoy, Matsutake, Supreme Broth,
Double-Boiled

李錦記黑松露XO醬雲南鮮菌炒本地龍蝦球

Local Lobster, Yunnan Fresh Wild Mushroom, Lee Kum Kee Truffle XO Sauce, Stir-Fried

【選用西貢榕樹澳養殖青龍蝦 Green Lobster Captivated at Yung Shue O, Sai Kung】

Domaine Daniel Dampt & Fils, Chablis, Premier Cru, Fourchaume, Burgundy, France, 2023

李錦記黑松露XO醬A5和牛實盒伴松茸香酥鴨

Sliced A5 Wagyu Beef, Water Chestnut, Fox Nut, Celery, Lee Kum Kee Truffle XO Sauce, Pan-Seared
Duck Puff, Matsutake, Taro, Deep-Fried

Nicolas Potel, Vieilli En Fut De Chêne, Bourgogne, France, 2023

上湯白玉焗新鮮肉蟹鉗

Fresh Mud Crab Claw, Wax Gourd, Supreme Broth, Braised

李錦記黑松露XO醬花膠拌手工麵

Fish Maw, Shanghai Noodles, Lee Kum Kee Truffle XO Sauce, Tossed

芭樂蘆薈甘露

Guava, Aloe Vera, Cream, Chilled



推廣期由2026年9月9日至11月30日，朗廷卓逸會會員可享85折優惠。價目以港元計算並已包含每位港幣33元茶芥，需另加一服務費。
此套餐不可與其他推廣、折扣、會員優惠、會員積分制度或優惠券同時使用。如閣下有任何食物敏感或欲選用素菜上湯，請與我們的服務員聯絡。
食物或會因應季節變化及供應而改變，請向餐廳查詢最新菜單。

Promotion period from 9 Sep to 30 Nov 2026. Brilliant by Langham membership can enjoy a 15% discount. All prices are in Hong Kong dollars, include a HKD33 tea charge per person, and subject to a 10% service charge. This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges, membership points system and gift vouchers. Please inform your server if you have any allergies, dietary restrictions or if you prefer a vegetarian-based stock in your dish.

All menu items are subject to change due to seasonality and availability. Please contact restaurant for the latest menu.

*受條款及細則約束。*Terms and conditions apply.

